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Cîtu: O sa cer o ancheta, o analiza, pentru ca vreau sa stiu cum a fost pregatit valul

patru al pandemiei

Premierul Florin Cîtu a anuntat, marti, ca va cere cât mai rapid o ancheta privind modul în care Ministerul

Sanatatii a pregatit valul al patrulea al pandemiei.

 

"O sa cer o ancheta, o analiza, pentru ca vreau sa stiu cum a fost pregatit valul patru. Ştiam ca vine valul patru, eu

am spus tot anul, dupa ce s-a terminat valul trei, ca nu vreau sa se reduca numarul de paturi în sectiile ATI pentru

COVID. Am spus foarte clar sa ramâna intacta capacitatea noastra de a raspunde si sa se raspunda foarte rapid. As

vrea sa vad cum a fost pregatit de Ministerul Sanatatii acest val patru, sa vedem daca s-a tinut cont de ceea ce am

spus eu si daca nu s-a tinut cont de ceea ce am spus eu, cine nu a tinut cont va fi responsabil pentru asta", a spus

Cîtu, aflat într-o vizita în judetul Prahova.

 

Premierul a precizat ca va discuta cu autoritatile sanitare si cu managerii de spitale despre situatia sectiilor ATI,

deoarece este nevoie si de detasarea de personal, nu doar de suplimentarea numarului de paturi, subliniind ca în

perioada urmatoare va creste la 1.600 numarul paturilor de Terapie Intensiva destinate pacientilor cu COVID-19.

 

"Noi avem un numar de paturi ATI, trebui sa transformam din non-COVID în COVID, asta facem acum, dar

trebuie sa detasam si personalul si as vrea sa vad acest plan cât mai repede cu putinta pus la punct. Repet, este

anormal si cineva trebuie sa raspunda pentru asta, daca valul patru nu a fost pregatit, desi am vorbit de asta toata

vara. Vom avea toate datele concrete, pentru ca ele se schimba în fiecare zi. Ultima cifra pe care o am era de 1.024

de paturi ATI COVID. Ştiti foarte bine ca atunci când am preluat din nou Ministerul Sanatatii, numindu-l pe

domnul ministru Cseke, cred ca erau vreo 600 de paturi, desi eu am spus tot timpul ca trebuie sa ramânem la 1.600

de paturi. Domnul ministru a înteles mesajul meu, a adaugat vreo 400 de paturi imediat si va adauga pâna la 1.600

de paturi cât mai curând posibil, dar nu doar asta este provocarea. Provocarea este sa avem si personalul detasat în

aceste sectii COVID", a transmis seful Executivului.

 

Premierul Florin Cîtu a participat, marti, la ceremonia de semnare a contractului de finantare a Spitalului

Orasenesc Sinaia.

page 1 / 1


